

# Styrelsemöte Stämningssgårdens IK

## 2020:9

---

Tid: 23 sept 2020 kl. 18:30 – 20:00, Plats: Lokal, Sjungande dalen

Närvarande:

Frank Larsgård (Ordförande – 1)	X
Emma Pärsson (Sekreterare – 1)	X
Monika Windling (Vice ordförande – 1)	X
Fredrik Degerman (Kassör – 1)	X
Björn Kärnebro (Ledamot – 2)	X
Stina Lundström (Ledamot – 2)	X
Camilla Nordin (Ledamot – 2)	X
Olov Wallström (Ledamot – 2)	
Andreas Karlsson (Ledamot – 1)	
Johan Granstrand (Ledamot – 1)	

### 1. Mötets öppnande

Ordförande öppnar mötet.

### 2. Närvarande

Enl. ovan

### 3. Val av justerare

Fredrik Degerman

### 4. Godkännande av dagordning

### 5. Obligatoriska mötesfrågor

- a. Ekonomi – alla bidrag som går att söka har sökts
  - i. 233 sek från supporter appen
  - ii. 5000 från utbildningsstöd – har dock inte kommit in än
- b. Material
  - i. Lugnt
  - ii. Usla bollar 3'or – förnyas till nästa säsong
- c. VFF – information
  - i. Frank har pratat med Sisu som kommer höra av sig så snart nya skyltarna är reviderade av SFF.

### 6. Senaste mötesprotokoll?

Ingen kommentar

### 7. Mötesfrågor

- a. Ledarträff –
  - i. Frank kollar Kopparhuset Skellefteå Kraft.
  - ii. Frank kollar även Scandic
  - iii. Föreslagna datum 14/9, 21/9 eller 28/9
  - iv. Fredrik bjuder in fotbollslek
  - v. Fredrik kollar ytterligare lokaler att hyra
  - vi. Frank kollar Sisu
  - vii. Teman:
    1. Utbildningar - Emma
    2. Sisu – aktuellt - Frank
    3. Status utbildningar – Fredrik
    4. Uppdatering kring samarbete med Myckle status – Frank

5. Kollar träningsmöjligheter planer inför nästa år – Camilla/Monika
  6. Vinterträning – hur många är intresserade – Camilla (Monica)
  7. LOK, har gått genom överlag bra närvarorapportering
  8. Ledare uppmanar barnen att ta domarutbildning
  9. Påminn om att ledare behöver bli duktigare att återkoppla till domaren efter match.
  10. Ledare uppmanas att lägga in bild och kontaktuppgifter på laget .se
- b. Monika kollar med mix 13 om det finns behov för en egen sarg för 3 x 3
  - c. Uppdatering av riktlinjer Ledare i Stämmingsgården, Emma tittar igenom och skickar ut innan nästa möte.
  - d. Mix 13 igång, banan uppsatt, Pontus tränare flickor, men det ser sämre ut med tränare för killarna. Sned fördelning, flera tjejer (14), pojkar (7) Liknande problem med Mix 12. Tvärtom fördelning, 4 tjejer och flera pojkar. Björn pratar med Alexander och Patrik Mix 12 om det är ok att lyfta upp från Mix 13. Ta upp på ledarträff.
  - e. Flickor 10 väldigt nöjda med samarbetet.

## 8. Övriga frågor

- a. Boulen har hyrt ut denna lokal till oss för 9000/år tills vidare
- b. Frågan har inkommit om föreningen vill sälja lotter(sportlotter) - Det finns inget behov för ytterligare inkomst till föreningen. Styrelsen har beslutat att detta inte är aktuellt.
- c. Frank kollar med Sisu hur status är med möte med VFF. Inget nytt.

## 9. Nästa möte

20 januari 2021 – 18:30

Årsplan: jan/feb/mars/april/maj/juni/juli/aug/sept/okt

## 10. Mötets avslutande

Protokollförare

*Frank Larsgård och  
Emma Rönbloom Pärson*

Justeras

